
 
 
 
 
 
 
 

RFop önskar kartlägga hur tiden med Covid -19 påverkat/påverkar operationssjukvården, 
vi önskar att ni svara på följande frågor: 
 
1. Vilka konsekvenser ser ni att covid -19 gett – från ett professionsperspektiv, tex att vården 

sedan mars 2020 varit helt fokuserad på covid-19.  

2. Hur har operationssjuksköterskans kompetenser nyttjats under pandemin och vad kunde 

eventuellt gjorts bättre? 

3. Går det att effektivisera operationssjukvården utifrån ett operationssjuksköterskeperspektiv?    

4. Mycket måste åstadkommas på kort tid för att åtgärda det uppdämda vårdbehovet, vilka 

förutsättningar finns för utveckling? 

5. För att vara någorlunda positiva vad har detta givit oss lärdomar att ta med till framtiden - 

finns det saker som krisen kan lära oss?  

 

Skicka svaren till rfop@rfop.se senast 1 oktober, Tack på förhand//Kristina Lockner 

 

 


